
A  CTA DEL CONSELL ESCOLAR ORDINARI  DE L'IES NÚM. 26 ,  
CELEBRAT EL D  I  A   26 DE SETEMBRE   DE 2023  

Es  reuneix  el  Consell  Escolar  de  l'IES  Núm.  26  Misericòrdia  a  les  18:04h  del  dia  26 de
setembre, amb el següent ordre del dia:

1. Aprovació, si s'escau, de l'acta anterior.
2. Informació sobre la resolució 28-8-23
3. Informació de les noves normes de convivència del centre i aprovació si escau.
4. Informació acosta les actuacions iniciades sobre la reparació del sostre de l'edifici.
5. Informació sobre les reformes dutes a terme en el centre durant l'estiu.
6. Informació sobre el calendari ordinari de reunions del consell escolar.
7. Precs i preguntes.

S'inicia el consell escolar preguntant a tots els membres si estan d'acord a incloure en
l'ordre del dia una explicació del projecte ACORD (Acció col·laborativa i recerca docent).

S'explica que s'ha creat un grup d'investigació universitari  que porta per nom “ la
semblança” i que te com a objectiu promoure la inclusió educativa a través d'arts escèniques
i es demana la seua aprovació. S'aprova per unanimitat.

1. Aprovació, si s'escau, de l'acta anterior.
S’aprova per unanimitat

2. Informació sobre la resolució 28-8-23
La cap d'estudis  explica les mesures adoptades per a  poder complir  amb la nova
normativa  i  entre  altres  han  sigut  llevar  hores  del  programa  PASE,  de  tutories,
coordinacions, codocencies, etc...

3. Informació de les noves normes de convivència del centre i aprovació si escau.
La directora explica que les normes de convivència que es pretenen aprovar són un
esborrany modificable en funció del seu funcionament. S'han treballat en tutoria i
s'han imprès infografies que estan a la vista de la comunitat educativa. La norma de
no ús ni exhibició del mòbil està funcionant satisfactòriament i han sigut moltes les
famílies d'alumnes sancionats que han expressat la seua satisfacció per la implantació
de la norma.
Al contrari que anys passats, no s'estan expulsant alumnes de l'aula, però si s'estan
posant parts greus.
La directora explica els dos casos de PREVI tramitats fins al moment.
Es comenta la necessitat que acudisca a la comissió de convivència un representant
dels  pares.  Des  de direcció se'ls  convida a acudir  a  aquesta,  que es reuneix  amb
setmanalment tots els dimecres de 8.55 a 10.45.
Es sol·licita revisar en la mateixa el funcionament de l'ús dels banys, indicant que el
criteri del professor podria ser no vàlid.
Es comenta que el vandalisme a les aules no pot ser responsabilitat col·lectiva i que
es revise la norma.
Es recomana no recórrer sempre a mesures punitives.
S'aproven les mesures presentades i s'emplaça al consell escolar per a la seua revisió i
actualització abans de nadal.



«Se  aprueba  el  borrador  como  base  de  partida,  con  el  compromiso  de  ir
desarrollando mejoras y someter a aprobación, antes de final del primer trimestre
(antes de vacaciones de Navidad) el documento evolucionado con las adaptaciones
que se hayan podido definir en la propia comisión de convivencia. Las propuestas de
cambio por parte del sector familias las canalizará la representante del sector familias
en dicha comisión (Sol Godoy)»

4. Informació acosta les actuacions iniciades sobre la reparació del sostre de l'edifici.
S'ha parlat amb la prefectura d'infraestructures i inspecció.
Se'ns va recomanar fer una neteja de teulada i canalons i es va verificar que sempre
es fa una anualment.
Es continuarà insistint en la demanda i es prega que AMPA i consell escolar sol·liciten
al mateix temps la intervenció en la teulada.

5. Informació sobre les reformes dutes a terme en el centre durant l'estiu.
S'informa de les actuacions dutes a terme conforme als pressupostos presentats en el
seu moment. Es sol·licita que s'intervinga en els laboratoris de FyQ

6. Informació sobre el calendari ordinari de reunions del consell escolar.
Les dates per a les reunions ordinàries del consell escolar serán:
20-12-23
10-04-24
26-06-24
Es valorarà que les extraordinàries puguen convocar-se dimarts o dimecres.

7. Comissions Consell escolar.
Es transmet l'opinió que es pensa que el secretari del centre no siga present en totes
les  comissions.  Les  comissions  de  moment  operatives  seran  les  de  convivència,
extraescolars i l'econòmica.

8. Activitats complementaries i extraescolars.
Es sol·licita que s compartisca el calendari de les activitats amb l'AMPA a través del
ONEDRIVE.
S'aprova  per  unanimitat  que  es  delegue  en  la  comissió  d'activitats  extraescolars
l'aprovació d’activitats per a la seua posterior inclusió en la PGA, quan per motius
d'urgència no siga possible que el consell escolar es reunisca amb el temps suficient.
Es recomana revisar el número i freqüència de les activitats que podran aprovar-se.
S'aproven les 7 noves activitats presentades per la directora.

• Jornades ciberseguretat
• Multi activitat nàutica
• Rafting
• Aventura del pensament
• Paterna: Les fosses del franquisme
• Palau de les arts
• Botànic

9. Precs i preguntes.
S'està treballant en el pla d'autoprotecció i evacuació del centre.
Es decideix fer un escrit des direcció reclamant a conselleria els diners suficients per a
garantir la gratuïtat dels llibres de text en primer de batxillerat.


